
 

 

SA 0052/XLIII/10 

Protokół nr XLIII/10  
z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy 

w Goleszowie w dniu 30 czerwca 2010 r. 
 

Obecni: 

- 13 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- zaproszeni goście: radny powiatowy Jerzy Sikora, odznaczeni działacze sportowi LKS 

Olimpii Goleszów: Władysław Pytel, Władysław Tajner, Bogusław Sikora oraz Jan Świder, 

Andrzej Wąsowicz – wice prezes Polskiego Związku Narciarskiego, 

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk Odias, zastępca skarbnika gminy 

Barbara Korzeniewska, sekretarz Bogusława Podżorska, dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Lidia 

Lankocz, pracownicy Urzędu Gminy. 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1, 2 i 3  do nin. 

protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XLIII sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, przywitał 

radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad.2. Wręczenie odznaczeń dla działaczy sportowych LKS Olimpia Goleszów. 

W gronie wyróżnionych znaleźli się: 

− Władysław Pytel  – Złoty Krzyż Zasługi 

− Władysław Tajner – Brązowy Krzyż Zasługi 

− Zbigniew Wacławik – Srebrny Medal Za Zasługi dla Sportu 

− Bogusław Sikora – Brązowy Medal Za Zasługi dla Sportu 

− Jan Świder – Brązowy Medal Za Zasługi dla Sportu 

 

 



Protokół nr XLIII/10 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 30 czerwca 2010 r.  strona 2 
 

 

Odznaczenia wręczyli: Andrzej Wąsowicz – wiceprezes Polskiego Związku Narciarskiego, Józef 

Gawłowski – prezes Olimpii Goleszów, Zbigniew Wacławik – Wójt Gminy Goleszów  oraz Jerzy 

Szalbot – przewodniczący Rady Gminy.  

Z zasługami zapoznał wszystkich prezes LKS „Olimpia” Józef Gawłowski. 

 

Ad.3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot oświadczył, że zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 

uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecni radni to Kazimierz Wisełka 

i Karol Plinta. 

 

Ad.4. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie XLI sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Wręczenie odznaczeń dla działaczy sportowych LKS Olimpia Goleszów. 

3. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XLI i z XLII  sesji Rady Gminy.  

6. Wystąpienia gości. 

7. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Informacja z placówek oświatowych n/t działalności remontowych i inwestycyjnych podległych 

szkół i przedszkola w roku szkolnym 2009/2010. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. uchwalenia statutu Gminy, 

10.2. szczegółowego sposobu konsultowania projektów aktów prawa miejscowego, 

10.3. opłat za świadczenia prowadzonych przez Gminę przedszkoli, 

 



Protokół nr XLIII/10 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 30 czerwca 2010 r.  strona 3 
 

 

10.4. upoważnienia kierownika ośrodka pomocy społecznej do prowadzenia postępowania 

w sprawie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów, 

10.5. zmian budżetu Gminy na 2010 rok, 

10.6. trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

10.7. przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2010 r., 

10.8. przyjęcia planów pracy na II półrocze 2010 r. komisji stałych Rady Gminy. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie XLIII sesji Rady Gminy Goleszów.   

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem, czy radni chcą złożyć wniosek dotyczący zmiany 

porządku obrad.  

Nikt z radnych nie zawnioskował o zmianę porządku obrad.  

Przewodniczący ogłosił, iż XLIII sesja Rady Gminy odbędzie się zgodnie z ustalonym przez niego 

porządkiem obrad.  

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu z XLI i z XLII sesji Rady Gminy. 

Protokóły z czterdziestej pierwszej oraz z czterdziestej drugiej sesji Rady Gminy Goleszów były 

wyłożone do wglądu w biurze Rady. Na sesji Rady Gminy Przewodniczący Jerzy Szalbot wniósł 

uwagę do protokołu XLII/10. Poprosił o dopisanie nazwiska przy imieniu Jerzy na 5 stronie 

protokołu.  

Protokoły nr XLI/10 z dnia 28 kwietnia 2010 r., oraz nr XLII/10 z dnia 27 maja 2010 r. zostały 

przyjęte w odrębnych głosowaniach jednogłośnie, tj. 13 głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu przyjęto 

sprawozdania z działalności służby zdrowia. Trwa dyskusja nad programem naprawczym szpitala. 

Ze względu na dużą liczbę przyjmowanych pacjentów w szpitalu (ok. 22.000 na rok), przeniesiono 

pralnię do firm prywatnych. Usługi cateringowe także zostały zlecone prywatnym firmom. Planuje 
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się także zatrudnienia lekarzy i pielęgniarek na kontrakty. Zakupiono nowe wyposażenie szpitala, 

wyremontowane zostały także stare budynki szpitala. Część oddziału szpitala Sióstr Elżbietanek 

został przeniesiony do nowego budynku. Radny przedstawił także informacje o remontach dróg w 

powiecie. W remoncie znajduje się aktualnie ul. Dominikańska w Ustroniu. Z dotacji UE 

przeznaczonych na remonty dróg, wyremontowany zostanie odcinek ul. Bielskiej w Cieszynie, na 

odcinku od cmentarza ewangelickiego do Uniwersytetu Śląskiego. 

Następnie radny Krzysztof Glajcar zwrócił się do radnego powiatowego z zapytaniem, czy szpital 

Siostr Elżbietanek zostanie w całości przeniesiony do nowego budynku. 

Odpowiadając radny Jerzy Sikora poinformował, że docelowo cały oddział zostanie przeniesiony. 

Kolejno głos zabrał Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot. W imię dobrosąsiedzkich stosunków 

udzielił prawa głosu zebranym na sesji gościom z Cisownicy, aby dojść do porozumienia w sprawie 

sporu mieszkańców o dojazd do posesji. Podkreślił jednak, że międzysąsiedzkie spory regulują 

sądy, ale pomimo to pozwoli przedstawić sprawę sporu na sesji. Zaznaczył, że Rada nie jest sądem 

i nie będzie rozstrzygać w tej sprawie. 

Jako pierwsza głos zabrała pani Oreł właścicielka posesji, przez którą przebiega droga dojazdowa 

sąsiadujących z nią mieszkańców. Mieszkanka Cisownicy przedstawiła problem dojazdu do posesji. 

Przez jej prywatny teren biegnie wąska ścieżka, która jest jedyną drogą dojazdową dla kilkunastu 

sąsiadujących rodzin. Poinformowała, że w 2007 roku odbyło się spotkanie w sprawie wyjaśnienia 

sporu mieszkańców o dojazd do posesji. Ustalono, że zostanie wybudowany most, ale do dnia 

dzisiejszego nie zrobiono niczego w tej sprawie. 

Kolejno głos zabrał Andrzej Ślęczek. Poinformował, że pani Oreł zamknęła drogę i on nie ma 

dojazdu do drogi publicznej. Mieszkańcy nie posiadający dojazdu czekają na wyrok sądu. 

Karol Brudny odczytał pismo, które otrzymali mieszkańcy Cisownicy od pani Oreł, w którym 

poinformowała, że 16.11 zamknie drogę. Mieszkańcy zwrócili się do Urzędu Gminy z prośbą 

o zapewnienie dojazdu do drogi publicznej. Wójt Gminy zorganizował spotkanie w świetlicy 

gminnej z osobami zainteresowanymi. Następnie Karol Brudny przeczytał notatkę służbową, którą 

sporządził zastępca Wójta Henryk Odias, dnia 03.12.2010 roku na spotkaniu z panią Oreł. Z niej 

wynikało, że domagano się od Gminy wykupu działki, przez którą biegnie zamknięta droga. 

Podano sumę 45.000 zł. Właścicielki były skłonne sprzedać grunt, za taką kwotę. W trakcie 

spotkania właścicielki gruntu zadeklarowały, że nie będą utrudniać dojazdu do czasu ostatecznego 

rozwiązania problemu. 

Karol Brudny odczytał także 140 i 144 Art. Kodeksu Cywilnego, na które powoływała się pani 

Oreł. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot zaapelował do pani Oreł o zrozumienie. Poprosił panią Oreł 

aby do czasu finału sprawy pozwoliła mieszkańcom dojeżdżać do swoich posesji. Odpowiedź pani 

Oreł była jednak przecząca. Kolejna prośba radnego Artura Więcław o udostępnienie dojazdu 

została zaprzeczona przez panią Oreł. Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poprosił aby Karol 

Brudny zgłosił się jutro do pani mecenas gminy i uzgodnił z nią wystąpienia w trybie szybkim. 

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zamknął ten punkt obrad i ogłosił 10 minutową przerwę, 

po której na salę obrad powrócili wszyscy radni. 

 

 

Ad.6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia Komisji 

w okresie pomiędzy sesjami. 

17.06 – Komisja Statutowa 

04,18.05 oraz 14 i 22.06 – Komisja Rewizyjna 

29.06 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

28.06 – Komisja Finansów i Inwestycji 

28.05 i 24.06 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Szalbot poinformował, że Komisja Statutowa obradowała 

17 czerwca. Ponownie przeanalizowano projekt statutu. Postanowiono przedłożyć go na dzisiejszej 

sesji wrz z opinią prawną. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Gertruda Proksa poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

obradowała czterokrotnie: 4 maja, 18 maja, 14 czerwca i 22 czerwca.                                                                                                                                

Komisja realizowała na tych posiedzeniach wniosek Rady Gminy w sprawie kontroli procesu 

przygotowawczego do budowy boiska Orlik, jak również samego procesu budowy boiska. 

Komisja zapoznała się z umową przetargową, dziennikiem budowy, specyfikacją przetargową, 

fakturami zapłaty, protokołem odbioru, książką wpisów inspektora budowy. Kierowano do wójta 

gminy prośby o odpowiedzi na pytania i wątpliwości członków Komisji. Po analizie 

w/w wymienionych dokumentów sformułowano następujące stwierdzenia pokontrolne: 
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− Komisja stwierdziła, że mimo próśb nie otrzymała informacji o przyczynach unieważnienia 

pierwszego przetargu. Komisja nie wie także, czym różniły się przetargi - pierwszy 

od drugiego, skoro specyfikacja została narzucona centralnie. 

− UG podpisał umowę nr UG-102/09 na budowę kompleksu sportowo - rekreacyjnego 

w ramach programu „Moje Boisko ORLIK 2012” z wykonawcą robót w dniu 17.08.2009 r. 

łącznie z aneksem do tej umowy (aneks nr 1/09). W punkcie 1 aneksu zmienia się treść 

§ 1 umowy dopisując do umowy punkt 4. Treść punktu 4 określa zakres robót, które mają 

być wykonane przez podwykonawcę firmę Eko – Thermik – Bud, którego właścicielem jest 

pan Łukasz Copija. Z dokumentacji przedstawionej Komisji wynika, że wykonawca zawarł 

umowę z podwykonawcą wskazanym w w/w aneksie dopiero 23.09.2009 r., która wpłynęła 

do UG 04.11.2009 r. ( czyli nawet po terminie zakończenia budowy boiska). Komisję dziwi 

fakt podpisania aneksu nr 1/09 do nieistniejącej ( w momencie podpisania aneksu) umowy 

z podwykonawcą. 

− Komisja nie stwierdziła żadnej udokumentowanej interwencji gminy w sprawie rozpoczęcia 

prac pomiędzy datami 25.08.2010 a 28.09.2010, Wójt Gminy informował jedynie ustnie 

o telefonicznych rozmowach. Po wyjaśnieniach Komisja pozyskała informacje o dwóch 

pisemnych interwencjach (pisma ROŚ 2223/4/2009 z 04.09.2009 oraz UG-102/09 

z 22.09.2009) co zdaniem Komisji nie jest wystarczające, a co za tym idzie mało skuteczne. 

− Komisja stwierdziła, że przekazanie placu budowy odbyło się 25.08.2009 r., a pierwsze 

prace rozpoczęto 28.09.2009 r. Opóźnienie to miało wpływ na terminowe i jakościowe 

wykonanie boiska. Zgodnie z umową termin zakończenia budowy boiska wyznaczono na 

30.10.2009 r. 

− Komisja zauważa, że zgodnie z treścią umowy § 9 ust. 1 pkt 1 można odstąpić od umowy 

gdy wykonawca przerwał z przyczyn leżących po jego stronie realizację przedmiotu umowy 

i przerwa ta trwa dłużej niż 30 dni. 

− Protokół końcowy odbioru oświetlenia boiska został sporządzony 20.11.2009. Z tą samą 

datą wystawiono fakturę na w/w prace oświetleniowe. Niestety w dzienniku budowy nie ma 

żadnego wpisu dotyczącego wykonawstwa prac oświetleniowych, co Komisja uważa za 

niedopełnienie obowiązków inspektora nadzoru budowlanego. 

− Wybór inspektora nadzoru budzi zastrzeżenia Komisji. W przedstawionej dokumentacji 

Komisja nie odnalazła innych ofert nadzoru budowlanego, co uniemożliwiło komisji 

stwierdzenie, iż wybrana oferta była najkorzystniejszą. 
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− W celu uniknięcia dodatkowych kosztów komisja uważa, że należy zapisać w zakresie 

czynności głównego inspektora ds. remontów i inwestycji prowadzenie nadzorów 

budowlanych nad takimi inwestycjami gminnymi jak budowa boiska. 

− Po odbiorze końcowym boiska 15.12. nie sporządzono spisu faktycznie istniejących usterek 

gwarancyjnych. Usterki te zostały także naocznie stwierdzone 12.04 na spotkaniu. 

Ze spotkania tego sporządzono osobny protokół. 

− Obecnie wszelkie usterki gwarancyjne są usuwane przez inne firmy (łącznie z referatem 

drogowym). Komisja prosi o dokładne rozliczenie kosztów tych prac celem obciążenia nimi 

firmy Kostrzewa. 

− Komisja zwraca uwagę nad zwiększeniem nadzoru nad pracownikami odpowiedzialnymi za 

organizację przetargów w gminie oraz nadzoru nad wykonaniem inwestycji. 

Powyższe wnioski zostały przez członków Komisji przyjęte jednogłośnie. 

− Ponadto na posiedzeniu Komisji w dniu 22 czerwca bez uwag przyjęto informacje na temat 

analizy ściągalności podatków i opłat na rzecz gminy za I półrocze 2010 roku oraz realizacji 

wniosków postawionych na styczniowym posiedzeniu w związku z ustaleniem 

harmonogramu prac dla referatu drogowego. 

− Komisja opracowała także plan pracy na II półrocze 2010 r. Do przedstawionego radnym 

planu komisja wnioskuje jeszcze o wprowadzenie w sierpniu punkty dotyczącego przyjęcia 

sprawozdania z działalności Komisji w I półroczu 2010 r. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Kolejno przewodniczący poddał pod głosowanie wnioski z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie, tj. 13 głosami „za”. 

 

Zastępca przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Dariusz 

Orawiec poinformował że Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia obradowała 

29 czerwca 2010 r. Omówiono tematy: 

1. Zasadność finansowania LKS Wiki Kisielów. 

2. Zapoznanie się z wynikami współzawodnictwa sportowego szkół. 

3. Przygotowanie planu pracy komisji na II półrocze 2010 r. 

I tak: Komisja otrzymała pisemną informację o działalności LKS Wiki w I półroczu 2010 r. 

Powzięto także informację, że do wczoraj klub nie rozliczył się z pierwszej transzy dotacji. Zgodnie 

z prawem jeśli nie uczyni tego do 30 czerwca to nie otrzyma drugiej transzy dotacji i będzie 

zmuszony do zwrotu pierwszej.   
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W perspektywie przydzielania dotacji na rok 2011 Komisja wyraziła swoje zaniepokojenie 

działalności LKS Wiki i zdecydowała się o wystąpienie do prezesa klubu w sprawie sprecyzowania 

informacji o działalności klubu (harmonogram treningów, liczba uczestników treningów itp.). 

Komisja postanowiła także zaprosić prezesa klubu na kolejne posiedzenie.  

Ponadto zapoznano się z wynikami współzawodnictwa sportowego szkół i przygotowano plan 

pracy na II półrocze 2010 r.  

Natomiast w sprawach bieżących pozytywnie zaopiniowano dwa projekty uchwał: 

− w sprawie opłat za świadczenia powadzonych przez Gminę przedszkoli – ze zmianą 

polegającą na zmianie w § 1 ust. 1 słów przedszkoli publicznych na przedszkola 

publicznego. Podobnie w § 1 ust. 2 słowo przedszkoli zastąpiono słowem przedszkola. 

− w sprawie upoważnienia kierownika ośrodka pomocy społecznej do prowadzenia 

postępowania w sprawie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów – ze zmianą § 3. 

§ 3 otrzymuje brzmienie: Uchwała wchodzi w życie po upływie czternastu dni od dnia jej 

ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego. 

W tematyce bieżącej Wójt Gminy zapoznał także zebranych z zasadni funkcjonowania animatora 

na boisku Orlik.  

Po przedstawieniu informacji z Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Dariusz 

Orawiec poinformował, że na posiedzeniu Komisji informacje na temat rozliczania dotacji dla LKS 

Wiki Kisielów były błędne. Klub może rozliczyć się do dnia 12 sierpnia 2010 r. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad informacją z prac komisji. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. Rada Gminy przyjęła informację z przebiegu pracy komisji 

bez uwag i bez głosowania. 

 

Kolejno informację z prac Komisji przedstawili przewodniczący Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek Szlauer oraz wice przewodniczący 

Krzysztof Kohut. Komisja w okresie pomiędzy sesjami obradowała dwukrotnie.  

Pierwsze posiedzenie prowadzone przez przewodniczącego Komisji odbyło się 28 maja 2010 r. 

Na tym posiedzeniu ponownie rozpatrzono wniosek w sprawie przekwalifikowania terenu o pow. 

21,0939 w Bażanowicach. Na posiedzeniu tym obecni byli pełnomocnik Krzysztofa Mazura 

Waldemar Ochnio, przedstawiciel firmy Arkon Sp. z o.o. Maria Woźniakowska oraz przedstawiciel 

firmy developerskiej Janusz Paszczymąka. Po wysłuchaniu ich stanowisk i po dyskusji 
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postanowiono negatywnie zaopiniować wniosek w sprawie przekwalifikowania terenu o pow. 

21,0939 w Bażanowicach (nr działki 543/3).  

Kolejno bez uwag przyjęto informacje na temat realizacji programu rewitalizacji terenów 

poprzemysłowych oraz na temat planowanej adaptacji budynku przejścia granicznego w Lesznej 

Górnej. 

W sprawach bieżących komisja pozytywnie oceniła działania Wójta Gminy w zakresie ustalenia 

informacji dotyczących działalności strzelnicy Hubertus i wysłuchała radnego Karola Lipowczana, 

który wyraził niezadowolenie ze sposobu załatwienia jego interpelacji w sprawie uregulowania 

stosunków wodnych w Goleszowie Równi w obrębie skrzyżowania drogi 2607 S z ul. Osiedlową. 

W związku z tym Wójt Gminy zobowiązał się do wystosowania pismo do starostwa w tej sprawie. 

 

Drugie posiedzenie prowadził zastępca przewodniczącego Krzysztof Kohut. Posiedzenie to odbyło 

się 24 czerwca. Na posiedzenie przybyli dyrektorzy szkół, którzy omówili przesłane przez nich 

wcześniej pisemne informacje dotyczące planowanych na okres wakacyjny remontów. Informacje 

te zostały także przesłane wszystkim w materiałach na dzisiejszą sesję. W trakcie dyskusji nad tymi 

informacjami padła propozycja radnego Krzysztofa Kohuta w sprawie stworzenia harmonogramu 

generalnych remontów placówek oświatowych.  

Informacja dyrektorów została przyjęta bez uwag.  

Kolejno po przyjęciu planu pracy na II półrocze 2010 r. poruszono kwestię stanu przygotowania do 

wodociągowania sołectwa Dzięgielów, oraz stanu realizacji planu oświetlenia w sołectwie 

Dzięgielów. W omawianiu tych tematów udział brał sołtys Werner Zając oraz pracownicy urzędu 

Lidia Poniatowska oraz Jerzy Hławiczka. Sołtys w swym wystąpieniu uznał, że jego zdaniem 

niektórzy mieszkańcy Dzięgielowa zostali pozbawieni możliwości podłączenia się do budowanego 

wodociągu. Zarzucił pracownikom błędy w postępowaniu dotyczącym informowania mieszkańców 

o tej inwestycji.  

Zarzuty te odpierali Wójt Gminy Zbigniew Wacławik oraz inspektor Lidia Poniatowska. Komisja 

zakończyła ten punkt stwierdzeniem, iż zapoznała się z tematyką budowy wodociągu. 

Następnie wspólnie z inspektorem Jerzym Hławiczka ustalono liczbę punktów świetlnych na 

poszczególnych ulicach Dzięgielowa. 

Zaopiniowano także projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania projektów 

aktów prawa miejscowego. Opinia ta była pozytywna ze zmianą polegającą na wykreśleniu z § 1 

słów radą działalności pożytku publicznego, lub. 

Wiceprzewodniczący zapytał jeszcze o sposób finansowania podziału nieruchomości na 

ul. Różanej. Wójt Gminy odpowiedział, że za takie podziały płacą właściciele dzielonej 

nieruchomości.  
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Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Rada przyjęła  bez uwag informację sprawozdania z komisji. Informacja ta nie została 

poddana pod głosowanie. 

 

Jako ostatnią informację z prac Komisji przedstawił przewodniczący Komisji Finansów 

i Inwestycji Krzysztof Glajcar powiadomił, że Komisja Finansów i Inwestycji obradowała 

28 czerwca i podobnie jak wszystkie Komisje ustaliła plan pracy na II półrocze 2010 r. Ponadto 

pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał w sprawie: 

1. zmian budżetu gminy na 2010 rok wraz z: 

− dodatkową zmianą w budżecie polegająca na zwiększeniu wydatków inwestycyjnych o 2500 

zł na zadanie pn. rewitalizacja granicznej rzeki Olza – budowa sieci kanalizacyjnej Puńców 

etap III zad. 2 wraz z kanalizacją na ul. Długiej i Owocowej. O tę kwotę zmniejszono 

wydatki bieżące w ramach ochrony środowiska. 

− zmianą polegającą na  przeniesieniu 35 000 zł z budowy placu zabaw przy SP Kisielów na 

budowę placu zabaw przy przedszkolu w Goleszowie. 

2.  trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 

Zapoznano się także z projektem uchwały w sprawie opłat za świadczenia powadzonych przez 

Gminę przedszkoli, ale nie wydano w tym temacie żadnej opinii.  

 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 

Kolejno przewodniczący poddał pod głosowanie sprawozdanie z posiedzenia Komisji Finansów 

i Inwestycji. Informacja ta została jednogłośnie przyjęta 13 głosami „za”. 

  

Ad.7. Interpelacje i zapytania. 

Zapytania złożyli radni: 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przeczytał pisemną interpelację pana Karola Plinty 

odnośnie remontu drogi powiatowej Ogrodzona – Harbutowice na odcinku sołectwa Kisielów. 

Interpelacja ta stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Adam Żwak złożył zapytanie w sprawie wyboru animatorów dla boiska „Orlik 2012”. 

Na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia w dniu 20 stycznia 2010 r. 

przewodniczący komisji Adam Żwak wraz z prezesem LKS Goleszów zobowiązał się do 
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wytypowania kandydatów na stanowisko animatora boiska. Niestety nie posłużono się jego opinią 

w tej sprawie. 

Kolejno Karol Krawiec poprosił o informacje dotyczące budowy parku w Goleszowie. Zapytał, 

dlaczego w projekcie parku nie uwzględniono remontu chodnika łączącego park ze ścianą szkoły 

podstawowej oraz pasu zieleni, co odznacza się negatywnie na tle nowo odrestaurowanego terenu. 

Zapytał także, dlaczego zakupiono tak słabej jakości ławki parkowe, oraz dlaczego inspektor 

budowy odebrał pozytywnie ten obiekt. Radny zwrócił się także do zastępcy wójta Henryka Odias 

w sprawie barszczu Sosnowskiego. Poinformował, że przekaże informacje, gdzie występują 

skupiska tejże rośliny i prosi o wykoszenie. 

Radny Franciszek Giecek złożył zapytanie dotyczące jego interpelacji, złożonej na jednej 

z wcześniejszych sesji, na temat budowy chodnika przy drodze Cieszyn-Ustroń. Radny 

poinformował, że w dniu wczorajszym doszło na tym odcinku do dwóch wypadków.   

 

Ad.9. Informacja z placówek oświatowych n/t działalności remontowych i inwestycyjnych 

podległych szkół i przedszkola w roku szkolnym 2009/2010. 

Radni otrzymali pisemną informację na ten temat, przygotowaną przez dyrektorów placówek 

oświatowych. Temat został przedyskutowany z dyrektorami na posiedzeniu Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa w dniu 24 czerwca 2010 r. Informacje stanowią 

załączniki: załącznik nr 5-Publiczne Przedszkole w Goleszowie, załącznik na 6-Gimnazjum 

w Goleszowie, załącznik nr 7-SP w Puńcowie, załącznik nr 8-SP w Goleszowie, załącznik nr 9 -

SP w Dzięgielowie, załącznik nr 10-SP w Cisownicy, załącznik nr 11-SP w Bażanowicach do nin. 

protokołu. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji głos zabrała sołtys 

Grażyna Foltyn - Skutek, która uznała, że filia szkoły podstawowej w Goleszowie Równi 

powinna zostać zlikwidowana.  

Kolejno przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie informacje z placówek oświatowych 

i zostały one przyjęte 12 głosami „za”, 1 „wstrzymał się” 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 

10.1. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminy Goleszów.  
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Przewodniczący Komisji Statutowej Jerzy Szalbot poinformował, że przedstawiony projekt statutu 

Gminy jest wynikiem pracy Komisji Statutowej.  

Kolejno otworzył dyskusję, w której głos zabrali: 

Radny Franciszek Giecek zwrócił uwagę, że poprzedni statut gminy zmieniany był kilkoma 

uchwałami. § 3 statutu powinien zawierać uchylenie poprzedniego statutu wraz z uchwałami, które 

go zmieniały. Sekretarz Bogusława Podżorska poinformowała, że przedstawiony zapis 

w projekcie jest poprawny. Po uchyleniu treści statutu uchwały zmieniające uchylony statut 

automatycznie stają się przepisami martwymi, ponieważ nie mają już się do czego odnosić. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XLIII/344/10 w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 9 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 2 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

 

10.2. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania projektów aktów prawa 

miejscowego. 

Wice przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Krzysztof Kohut poinformował o pozytywnej opinii Komisji na temat projektu uchwały wraz ze 

zmianą polegającą na wykreśleniu z § 1 słów radą działalności pożytku publicznego, lub. Opinia ta 

stanowi załącznik nr 13  do nin. protokołu.  

Sekretarz Bogusława Podżorska opowiedziała się przeciwko zmianie proponowanej przez 

komisję.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

zmianę w projekcie uchwały. W głosowaniu udział brało 13 radnych. Zmiana ta została przyjęta 

13 głosami „za”. Kolejno przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. W 

głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XLIII/345/10 w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania projektów aktów 

prawa miejscowego została podjęta. 
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„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 14  do nin. protokołu. 

 

10.3. Projekt uchwały w sprawie opłat za świadczenia prowadzonych przez Gminę przedszkoli. 

Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia ta 

stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu.  

Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XLIII/346/10 w sprawie opłat za świadczenia prowadzonych przez Gminę 

przedszkoli.  została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16  do nin. protokołu. 

 

10.4. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia kierownika ośrodka pomocy społecznej do 

prowadzenia postępowania w sprawie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów.   

Projekt ze zmianą uzyskał pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia.  

Opinia ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XLIII/347/10 w sprawie upoważnienia kierownika ośrodka pomocy społecznej do 

prowadzenia postępowania w sprawie świadczeń pomocy materialnej dla uczniów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 
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10.5. Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2010 rok.  

Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji. Opinia ta stanowi załącznik nr 

19 do nin. protokołu. Zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska omówiła zmiany w projekcie 

uchwały. Dodatkowa zmiana w budżecie polegająca na zwiększeniu wydatków inwestycyjnych 

o 2500 zł na zadanie pn. rewitalizacja granicznej rzeki Olza – budowa sieci kanalizacyjnej Puńców 

etap III zad. 2 wraz z kanalizacją na ul. Długiej i Owocowej. O tę kwotę zmniejszono wydatki 

bieżące w ramach ochrony środowiska, oraz zmianą polegającą na  przeniesieniu 35 000 zł 

z budowy placu zabaw przy SP Kisielów na budowę placu zabaw przy przedszkolu w Goleszowie. 

Zmiany w projekcie zostały poddane pod głosowanie. Zostały one przyjęte jednogłośnie, tj. 13 

głosami „za”.  

W dyskusji głos zabrał radny Artur Więcław. Zapytał : 

1. dlaczego została zmniejszona inwestycja kanalizacji do Pasiek, 

2. na co zostały zwiększone wydatki dla OSP Goleszów, 

3. zaproponował, aby do końca kadencji wykonać remont elewacji na budynku Urzędu Gminy, 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. 

Ad.1.  Poinformował, że nie rezygnuje się z inwestycji. Ponieważ proces przygotowania planów 

jest dłuższy niż rok, zostanie ona dokończona na początku przyszłego roku.  

Ad.2. Otrzymaliśmy wykaz strat w sprzęcie po powodzi – 25 800 zł. OSP dostanie pierwszą część 

sumy.  

Ad.3. Stwierdził, że dobrze by było odnowić budynek, ale proponuje, aby budżet ten przeznaczyć 

na remonty dróg w Puńcowie i Równi. 

Sołtys Grażyna Foltyn Skutek zapytała, dlaczego koszt budowy placu zabaw jest tak wysoki. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi. Programy ministerialne dla szkół podstawowych tworzą 

standardy placów zabaw. Koszty pokrywa w 50% Ministerstwo Edukacji a drugą część gmina. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XLIII/348/10 w sprawie zmian budżetu gminy na 2010 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 
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10.6. Projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  

Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji. Opinia ta stanowi załącznik 

nr 21 do nin. protokołu.  

Wobec braku głosów w dyskusji przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Uchwała nr XLIII/349/10 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22  do nin. protokołu. 

 

10.7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2010 r.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział brało 

13 radnych. 

Uchwała nr XLIII/350/10 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na II półrocze 2010 r. 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 23  do nin. protokołu. 

 

10.8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy na II półrocze 2010 r. komisji stałych 

Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot poddał pod głosowanie plany pracy komisji. Każdy 

plan przyjęto w oddzielnym głosowaniu jednogłośnie. W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

Kolejno przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu 

udział brało 13 radnych. 
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Uchwała nr XLIII/351/10 w sprawie przyjęcia planów pracy na II półrocze 2010 r. komisji 

stałych Rady Gminy została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24  do nin. protokołu. 

 

Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wójt Gminy odpowiedział na zapytanie złożone przez radnego Adama Żwaka. Wójt wyjaśnił, iż 

polecił pracownikowi odpowiedzialnemu za sport w gminie przygotowanie uzgodnionych z 

zainteresowanymi kandydatur na stanowisko animatora boiska. Wpłynęły 2 kandydatury, które 

zostały zatwierdzone. 

Na zapytanie radnego Karola Krawca, wójt udzielił informacji, iż kazał zlikwidować kosze na 

śmieci w parku i zastąpić je innymi koszami parkowymi. Ławki też zostaną wzmocnione.  

Natomiast w kwestii nieuwzględnionego przy budowie parku odcinka chodnika i pasa zieleni nad 

parkiem wójt stwierdził, że „nie wie co powiedzieć”. 

Odnośnie barszczu Sosnowskiego wójt odpowiedział, że po uzyskaniu informacji od radnego 

Krawca, skupiska tej rośliny zostaną wykoszone.  

Następnie odpowiadając na zapytanie radnego Franciszka Giecek Wójt Gminy poinformował, że 

chodnik w Goleszowie Równi jest niezbędny. Niestety w tej kadencji Gmina nie jest w stanie go 

wybudować, ze względu na brak funduszy w budżecie gminy. 

W tym momencie wyszedł radny Czesław Joniec i Adam Żwak. Od tej pory w sesji uczestniczy 11 

radnych. 

 

Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował o następujących wydarzeniach: 

− przedstawił problem powodzi w Gminie Goleszów; 16 maja ogłoszony został na terenie 

gminy alarm przeciwpowodziowy. Rzeki i potoki wylewały ze swoich koryt. Na terenie 

gminy było sporo odcinków nieprzejezdnych dróg. Ewakuowano 4 rodziny, zatopionych 
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zostało 8 budynków. Wszystkie jednostki OSP z terenu Gminy Goleszów wyjeżdżały do 

akcji w okresie od 16 do 26 maja aż 243 razy 

− po powodzi powstały osuwiska w Godziszowie, Lesznej i Cisownicy; 

− zaczęto już wypłacać odszkodowania poszkodowanym w powodzi;   

W tym momencie wrócił na salę radny Czesław Joniec. Od tej pory w sesji uczestniczy12 radnych. 

− oszacowane straty po powodzi wynoszą około 900.000 zł; 

− 20 czerwca 2010 r. odbyły się wybory prezydenckie, druga tura wyborów odbędzie się 

4 lipca 2010 r. Frekwencja w naszej gminie wyniosła 58,91%.  

1. Bronisław Komorowski 61,37% 

2. Grzegorz Napieralski  17,15% 

3. Jarosław Kaczyński  14,61% 

− 1 maja odbyły się obchody „Gminnego Dnia strażaka” w Goleszowie; 

− 2 maja obchodzono 25-lecie Chóru Ewangelickiego w Kozakowicach; 

− 2 maja odbyły się również zawody w skokach narciarskich na skoczni w Goleszowie; 

− 16 maja w remizie OSP w Kisielowie odbył się IV turniej w ramach Grand Prix Gminy 

Goleszów w szachach;  

− 4 maja w Szkole Podstawowej w Puńcowie z okazji 70. Rocznicy Zbrodni Katyńskiej 

odbyło się uroczyste sadzenie dębów; 

− 27 maja w sali widowiskowej  GOK miała miejsce Uroczysta Sesja Rady Gminy z okazji 

20-lecia odrodzenia samorządu terytorialnego w Polsce; 

− zakończyła się liga sołectw Gminy Goleszów w siatkówce;   

− odbyło się walne zgromadzenie Spółdzielni Kółek Rolniczych w Goleszowie; 

− rozpoczęła się realizacja kolejnych projektów, na które nasza gmina uzyskała 

dofinansowanie z Unii Europejskiej; 

−  odbył się konkurs na stanowisko podinspektora do spraw obsługi Rady Gminy 

w Goleszowie; 

− 15 maja zakończyły się rozgrywki siódmej edycji Amatorskiej Ligi Piłki Siatkowej Sołectw 

Gminy Goleszów. Tytuł mistrzowski po raz drugi w historii wywalczyli siatkarze 

Dzięgielowa; 

− zakończył się turniej piłki nożnej, na V Transgranicznym Pikniku Sportowym odbyły się 

mecze półfinałowe i finałowe sołectw Gminy Goleszów; 

− odbyło się walne zgromadzenie członków Wodociągów Ziemi Cieszyńskiej – 

podsumowanie rocznej działalności; 
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−  odbył się V Transgraniczny Piknik Sportowy Gmin Partnerskich, a zarówno otwarcie 

boiska Orlik 2012. W konkursach pierwsze miejsce zajęło sołectwo Kisielów, drugie 

Wędrynia, trzecie Godziszów; 

Następnie przewodniczący rady  Jerzy Szalbot zwrócił się z prośbą do radnych, aby złożyli 

oświadczenia majątkowe ze stanem faktycznym na dzień 12 września 2010 r. 

Ad.13. Wolne wnioski. 

Radny Krzysztof Kohut zwrócił się do sołtysa Zająca Wernera- przedstawiciela spółek wodnych 

w sprawie regulacji potoku w Goleszowie przy ul. Piekarniczej. Zdaniem radnego regulacja ta była 

wykonana niepoprawnie. Radny uznał także, że regulacją miała zająć się profesjonalna firma 

wykonująca takie prace. Na ten głos odpowiedział Werner Zając informując, że jeżeli opinia 

ekspertów pokryje się z opinią radnego Krzysztofa Kohuta, to spółka wodna zastanowi się nad 

sposobem naprawy błędów. 

Kolejno radny Karol Krawiec zgłosił prośbę pani Łatanik o wycięcie samosiejek rosnących przy 

wjeździe na ulicę Lotniczą. 

 

Ad.14. Informacje i komunikaty. 

Zastępca wójta Henryk Odias przedstawił  szczegółowe informacje dotyczące start po powodzi 

w gminie Goleszów.  

Kolejno sołtys Stanisław Kukuczka poinformował, że podpisano protokół zakończenia budowy 

kanalizacji w Puńcowie. Podziękował za możliwość skanalizowania Puńcowa i za środki 

przeznaczone na remont ulicy Wysokiej. Zaprosił wszystkich na tradycyjne „puńcowskie dożynki”, 

które odbędą się 21 sierpnia 2010 r.  

Radny Karol Lipowczan zakomunikował, że w zeszłym tygodniu został skoszony barszcz 

Sosnowskiego przy ulicy Działkowej. Zaprosił także na piknik w Równi, który odbędzie się 3 lipca 

w Domu Ludowym w Równi. 

Wójt gminy Zbigniew Wacławik poinformował, że Gminne Centrum Informacji uczestniczyło 

w konkursie i zdobyło pierwsze miejsce (nagroda -500 egzemplarzy folderu). Przeczytał także list 

gratulacyjny od Ministra Sportu za budowę boiska Orlik 2012. Podobne podziękowania otrzymano 

także od marszałka województwa śląskiego. 

Kolejno przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przedstawił treść trzech pism – wszystkie 

pisma stanowią załączniki nr 25, 26, 27, do nin. protokołu.  
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Radny Artur Więcław poinformował, że 10 lipca 2010 r. w Cisownicy będzie miała miejsce „Biała 

sobota”. Konsultacje medyczne odbędą się w szkole w Cisownicy. 

Radny Leszek Szlauer zaprosił na uroczystość 110-lecia straży pożarnej w Goleszowie, która 

odbędzie się 10 lipca. 

 

Ad.15. Zakończenie XLIII sesji Rady Gminy Goleszów.   

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot o godz. 

1850 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XLIII sesję Rady Gminy Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  

 

 

 


